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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szécsényi 

Városháza tanácskozótermében tartott, 2011. május 31-i rendkívüli 
üléséről  
 

Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 6 települési képviselő: 
 Borda Tamás, Dr. Harikné dr. Havasi Beáta, Juhász Miklós, 

Makovinyi Sándor, Dr. Pintér Sándor, Smelkó István 
 Sümegi Tamás alpolgármester 
 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Bárányné Márton Melinda aljegyző 
 Rajkó Győzőné Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője 
 Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy képviselő-testület 
határozatképes, és az ülést 1600 órakor megnyitja. Bejelenti, hogy igazoltan vannak 
távol Antal Ferenc és Varga Béla képviselő. A meghívóban jelzett napirendeket 
javasolja megtárgyalni azzal, hogy az egyebek napirendi pontban tárgyalja meg a 
testület a közbeszerzések éves statisztikai összegzését, a Mozgáskorlátozottak 
Balassagyarmati Egyesületének beadványát a bérleményükkel kapcsolatban, valamint 
felhatalmazást szeretne kérni thermokatalitikus erőművel kapcsolatos tárgyalások 
folytatására. Kérdezi, hogy van-e valakinek kiegészítő javaslata a napirenddel 
kapcsolatban. 
 

Hozzászóló nem jelentkezett.  

Stayer László polgármester 

Mivel más javaslat nem volt, a fent elmondott kiegészítéssel együtt bocsátja 
szavazásra a napirend elfogadását.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
1.  Előterjesztés a KEOP-2011.4.2.0/B pályázat közbeszerzési feladatainak ellátására 

kért ajánlatok elbírálására 
2.  Előterjesztés a 2010. évi éves közbeszerzési statisztikai összegzésről   
3.  Mozgáskorlátozottak Balassagyarmati Egyesületének helyiségbérlet felmondása  
4.  Előterjesztés a thermokatalitikus erőmű létesítésével kapcsolatban 
5. Egyebek: 

5.1. Képviselői bejelentések (Hozzászólók: Smelkó István képviselő, Sümegi Tamás 
alpolgármester) 
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1.  Előterjesztés a KEOP-2011.4.2.0/B pályázat közbeszerzési feladatainak 
ellátására kért ajánlatok elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az előző ülésen döntött arról a képviselő-testület, hogy három cégtől ajánlatot kér a 
KEOP-2011.4.2.0/B pályázat közbeszerzési feladatainak ellátására. Tájékoztatást ad 
arról, hogy a bontási bizottság a mai napon ülésezett, és megvizsgálta a beérkezett 
ajánlatokat. Az erről készült jegyzőkönyvet képviselőtársai megkapták. Megkéri 
Horváth Róbert műszaki osztályvezető urat, a bontási bizottság elnökét, hogy adjon 
rövid tájékoztatást a testületnek.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A képviselő-testületi döntésnek megfelelően három cégtől kértek ajánlatot, melyből a 
megadott határidőre két ajánlat érkezett. Az egyik ajánlattevő a B&W Consult Kft 
(Budapest) 170.000 Ft + áfa összegért vállalná ezt a munkát, és meg is határozta azt a 
feladatkört, amit el kellene látnia. A másik ajánlattevő a Dr. Kovács Loránd Ügyvédi 
Iroda (Budapest) 330.000 Ft + áfa összegre tett ajánlatot. Mivel a képviselő-testület 
nem állapított meg külön elbírálási feltételeket, így a vállalási árat vette figyelembe a 
bizottság. Ennek alapján a kedvezőbb ajánlatot a B&W Consult Kft. tette, ezért a 
bizottság ennek az ajánlatnak az elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a tájékoztatót. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Kérdése, hogy ez a közbeszerzési pályázat nyílt volt, vagy meghívásos? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Egyszerű, nemzeti értékhatár alatti eljárás volt. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

És hogyan került kiválasztásra ez a három cég? 

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Úgy, hogy profiljuk erre a fajta pályázatra van kialakítva. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a bontási bizottság 
javaslatát, hogy az önkormányzat számára legkedvezőbb ajánlatot fogadja el a testület. 
Aki egyetért azzal, hogy a B&W Consult Kft-t bízzák meg ezzel a feladattal, az 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
157/2011.(V.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a II. Rákóczi 
Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola általános iskolai épületének fűtéskorszerűsítésére a 
KEOP-2011.4.2.0/B pályázat keretén belül a beruházás (projekt) 
előkészítést és projektmenedzsmentet végző vállalkozó kiválasztására 
vonatkozó közbeszerzési feladatok ellátására benyújtott ajánlatok 
közül, az önkormányzat számára legkedvezőbb ajánlatot tevő, B&W 
Consult Kft. (székhelye: 1142 Budapest, Bródy Sándor u. 30/A. II/15.) 
170.000 Ft + áfa összegű ajánlatát fogadja el.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírására.  
 
Határidő: azonnal és értelemszerűen  
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
2.  Előterjesztés a 2010. évi éves közbeszerzési statisztikai összegzésről   

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Rajkó Győzőné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést a pénzügyi osztályvezető asszony állította össze. Kérdezi, hogy 
ezzel kapcsolatban van-e kérdés a képviselők részéről. 
 
Kérdés nem volt. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Tájékoztatásul elmondja, hogy a képviselő-testület által jóváhagyott közbeszerzési 
szabályzatban úgy szerepel, hogy az önkormányzat előző évben megvalósított 
beszerzéseiről éves statisztikai összegzést kell készíteni, melyet a testületnek kell 
elfogadni, és utána a jegyzőnek kell megküldeni a Közbeszerzések Tanácsának.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
  

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
158/2011.(V.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 
és jóváhagyja Szécsény Város Önkormányzat 2010. évre vonatkozó 
éves statisztikai összegzését. 
A testület megbízza a jegyzőt, hogy a statisztikai összegzést a 
Közbeszerzések Tanácsának küldje meg. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Jegyző 

 
 
3.  Mozgáskorlátozottak Balassagyarmati Egyesületének helyiségbérlet 

felmondása  
(Levél a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 

Stayer László polgármester 

Felolvasás útján ismerteti a Mozgáskorlátozottak Balassagyarmati Egyesülete 
elnökének beadványát, melyben jelzi, hogy az önkormányzat által az egyesület részére 
biztosított, Rákóczi úti épületrészt június 1-jétől vissza kívánják adni a következők 
miatt: 2011. május 5-től megváltozott a lakás-átalakítási támogatás odaítélésének 
jogszabályi háttere, ettől az időponttól az egyesületek ügyintézői csak kisebb 
részfeladatot végezhetnek, továbbá a civil szervezetek támogatásának, illetve 
egyesületük taglétszámának folyamatos csökkenése, valamint az egyre nehezedő 
gazdasági helyzet nem teszi lehetővé, hogy az egyesület két irodát üzemeltessen. 
Kérik, hogy a felmondást az önkormányzat fogadja el. Megköszönik továbbá a 
képviselő-testületnek, hogy az egyesület részére térítésmentesen biztosította a 
szécsényi csoport irodáját.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

A képviselő-testületnek a tekintetben kell döntést hozni, hogy május 31. napjával 
elfogadja a helyiségbérlet felmondását. Ezután a közüzemi órákat leolvassuk, 
megtörténik a helyiség átadás-átvétele.  

Stayer László polgármester 

Ismerteti, és a fent elhangzottak szerint bocsátja szavazásra a határozati javaslatot. 
Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
159/2011.(V.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
Mozgáskorlátozottak Balassagyarmati Egyesületének a Szécsény 
Rákóczi út 70. szám alatti irodahelyiségre vonatkozó bérleti szerződés 
2011. május 31-ével történő felmondását   
A képviselő-testület megbízza a Műszaki és Vagyonkezelő Osztályt, 
hogy a helyiség visszavételével kapcsolatos szükséges intézkedést 
tegye meg. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Jegyző 

 
 
4.  Előterjesztés a thermo-katalitikus erőmű létesítésével kapcsolatban 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Az előző testületi ülésen, a napirend előtti tájékoztatójában már szólt a győri ipari 
parkban tett látogatásáról, ahol egy olyan erőművet néztek meg, amely egy 
úgynevezett thermokatalitikus eljárással műanyaghulladékból kőolajat állít elő, és 
ezzel a kőolajjal, egy dízelmotor segítségével, elektromos áramot lehet termelni. Úgy 
véli, hogy egy nagyon komoly lehetőség előtt áll önkormányzatunk, és szeretné, ha 
döntésképes helyzetbe tudná hozni a testületet, amennyiben az üzem létrehozásáról 
kell majd dönteni. Ahhoz, hogy kellő információt tudjon majd adni, további 
tárgyalásokat kell folytatni, és ehhez kéri a testület felhatalmazását nemcsak a maga 
részére, hanem még két képviselőt is meg kellene bízni. Javasolja megbízni 
alpolgármester asszonyt, és hogy az üzleti oldal is képviselve legyen, Varga Béla 
képviselő urat. Képviselő úr ugyan most nincs jelen az ülésen, de már elmondta neki, 
és ő szívesen vállalja ezt a feladatot. Amennyiben a testület megadja a felhatalmazást, 
megpróbálnak rövid időn belül egy olyan anyagot letenni, hogy a képviselő-testület 
döntetni tudjon, hogy akarja-e vagy nem. Még egyszer mondja, nagy lehetőséget lát 
benne. Megkérdezi alpolgármester asszonyt, hogy ő is vállalja-e a bizottságban a 
munkát. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Igen, szívesen elvállalja. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e kérdés, vélemény az elhangzottakkal kapcsolatban.     

Sümegi Tamás alpolgármester 

Véleménye szerint egy szakembert is meg kellene hívni majd a megbeszélésre, aki 
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hatástanulmányokkal is tud szolgálni, és a lakosságot is tájékoztatni kell a tervezett 
beruházásról.  

Stayer László polgármester 

Reméli, hogy minden kétséget el tudnak majd oszlatni, és természetesen a lakosságot 
is tájékoztatni fogják, amikor olyan stádiumba kerül az ügy. Most arra kér 
felhatalmazást a testülettől, hogy az előbb megnevezett személyekből álló, háromfős 
bizottság tárgyalásokat folytathasson egy thermokatalitikus erőmű létesítésével 
kapcsolatban. Aki ezzel egyetért, kéri, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
160/2011.(V.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete eseti 
bizottságot hoz létre, melynek feladata, hogy döntés-előkészítő 
tárgyalásokat folytathasson egy thermokatalitikus erőmű létesítésével 
kapcsolatban. 
A bizottság tagjai: Styer László polgármester, dr. Harikné dr. Havasi 
Beáta alpolgármester és Varga Béla képviselő.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 

5.  Egyebek: 
5.1.Képviselői bejelentések 

 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Már biztos mindenki értesült róla, hogy a hétvégén kerül megrendezésre a Városnap, 
melyre Warta és Pusztadaróc településekről is küldöttség érkezik. Csütörtök este 
fognak megérkezni, kéri képviselőtársait, hogy aki tud, vegyen részt a fogadásukon. 
Ezen a napon, a Városházán a polgármesterek megbeszélést tartanak.  Pénteken a 
delegációk a „Hidak, melyek összekötnek” elnevezésű nemzetközi konferencián 
vesznek részt Losoncon. Mindkét településről fellépő csoportok is érkeznek, 
Pusztadarócról egy gyermekcsoport, valamint a Szatmári Dáridó zenekar, Wartáról 
pedig felnőtt zenekar, felnőtt énekkar és egy gyermekcsoport is. Vasárnap fognak 
elutazni a csoportok, kéri, az elköszönésen is vegyen részt, aki tud.  
 

Sümegi Tamás képviselő 

Többen jelezték, hogy mondja el, hogy a városban nagyon sok helyen igen magas a fű. 
Ha a pénz hiánya az akadálya a területek rendbetételének, és valami segítség kell, jelzi, 
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hogy szívesen hozzájárul az üzemanyag költséghez.  
 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a „Virágos Magyarországért” pályázat miatt 
körbejárták a várost és szétnéztek, és azt tapasztalták, hogy most elég sivár a város. 
Igaz a pályázat benyújtásra került, de nincs sok esélyünk, ezért szükség lenne valami 
ösztönzésre a városlakók számára a közterületek szebbé, virágosabbá tételére. Egy 
korábbi ülésen Smelkó István képviselő úr mondta, a „Legszebb házeleje” pályázatot 
már nem írja ki a testület, de kéri a képviselőket, az illetékes bizottságot, hogy 
gondolkozzanak el azon, hogy mi lenne az, ami kicsit megélénkítené a lakosságot e 
tekintetben. Természetesen volt az utcákban egy-két ház, amit érdemes volt 
lefényképezni, de máskor egész utcák voltak ilyenek. Megköszönné, ha lenne ötlet, 
javaslat ezzel kapcsolatban. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Beszéltek már róla bizottsági ülésen, hogy kitalálnak a korábbihoz hasonló jellegű 
díjat, de más néven.  
 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az ülés elején elfelejtette jelezni, hogy a vagyonrendelet módosítására szeretne 
előterjesztést tenni. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Jelzi, hogy az SZMSZ szerint lehet rendeletalkotására vonatkozó javaslatot 
előterjeszteni, így a vagyonrendelet módosítása még további előkészítést igényel. 

Stayer László polgármester 

Ezt a pontot nem vette napirendjére a képviselő-testület, ezért a javaslat előkészítése 
után egy későbbi ülésen fogják tárgyalni a vagyonrendelet módosítását. 
 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, megköszöni a képviselők munkáját és a 
napirendek megtárgyalása után az ülést 1650 órakor bezárja.  
 

k.m.f. 
 
 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Stayer László  
polgármester 

 


